
     Silkeborg den 16.7.2024 

Referat bestyrelsesmøde den 15.7.2024 i 6. hovedkreds i skak. 

1. Meddelelser: Vi besluttede at bevillige 2.000 kr. til Skanderborgs stormesterturnering i henhold 
til tilskudsreglerne. Fremover indsættes et ekstra punkt i dagsordenen hver gang, der hedder 
”Underskrifter”. 

2. Konstituering: 
a. Formand: Claus Andersen valgt på generalforsamling 
b. Kasserer: Erik Mouridsen valgt på generalforsamling 
c. Webmaster: Eivind Ortind Simonsen 
d. Kartoteksfører: Erik Mouridsen 
e. Næstformand: Peter Matzen 
f. Sekretær: Peter Matzen 
g. Materialeforvalter – lige nu er det fælles ansvar 

3. Femte medlem af bestyrelsen – PM forsøger at finde et ekstra medlem. Opgaverne kunne f.eks. 
være nogle af de opgaver, der fremgår af punkt 6 på dagsordenen. 

4. Holdturnering: Der er udarbejdet et ændringsforslag til holdturneringsreglementet, som 
forventes at blive sendt ud i løbet af kort tid. Ændringer vedrører hovedsageligt indførelse af 
søndagskampe i Mesterrækken. Vi drøftede kort problematikker omkring bestilling af lokaler og 
holdopstilling i den forbindelse, men blev enige om, at det klarer klubberne uden tvivl selv. 

5. Opbevaring/vedligehold/nyindkøb af materialer. Hovedkredsen har stort set følgende: 
a. Live-skakudstyr: står i øjeblikket i Skanderborg Skakklub. Claus sørger for at få en 

status på udstyrets tilstand. Vi planlægger at sælge det til den klub i hovedkredsen, der 
vil betale mest for det. Skal i så fald vedtages på næste generalforsamling. 

b. Udendørsbræt og brikker – kommer til udlån på vores hjemmeside hurtigst muligt. Vi 
skal have fundet ud af, hvad vi gør med brættet. Så vidt jeg husker påtog Claus sig den 
opgave. Bræt og brikker skal muligvis også overdrages til højestbydende klub i 6. 
hovedkreds. 

6. Fremtid: Vi snakkede en del om udvikling af pige / kvindeskak og gymnasieskak. Herunder var 
der forskellige tiltag bl.a. at lave f.eks. en skakdag på í første omgang 1 gymnasium. Kunne 
f.eks. være en gymnasieturnering helst med fysisk tilstedeværelse, men også med mulighed for 
turneringer på nettet. Vi blev enige om at nedsætte et udvalg med Claus som formand og så 
måske trække på nogle af de gymnasielærere, der er medlem af vores klubber. Det kunne være 
rart, hvis vi på sigt kunne finde et bestyrelsesmedlem, der på sigt kan drive opgaven også med 
pigeskak. Øvrige punkter blev også nævnt dog uden at vi blev særlig konkrete.  

7. Eventuelt: der var ikke noget under dette punkt. 
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